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PROTOKOLL 
STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-09-05 KL. 17:15. 

NÄRVARANDE: 

Ordförande:     Jasmine Carlsson 

Vice ordförande:    William Nagy    

Utbildningsansvarig tillika sekreterare:   Ellinore Rosvall    

Kommunikationsansvarig:                                Matilda Österberg 

                Ordförande för sociala utskottet:                               Max Karlsson     

Arbetsmarknadsansvarig:    Arsalan Chenaraki 

Klubbmästare:    Leo Landström 

  

1 § MÖTETS ÖPPNANDE  

 Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:22.  

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  

Förslag: Matilda Österberg  

 

Styrelsen beslutade 

Att    välja Matilda Österberg till justerare tillika rösträknare.   

  

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 

Kallelsen utgick 2023-08-31.  

 

Styrelsen beslutade  

Att    godkänna kallelseförfarandet.  

 

4 § ADJUNGERINGAR 

 Ingen adjungerades.  

 

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Bilaga: Dagordning 

 

Styrelsen beslutade  

Att      fastställa föreslagen föredragningslista. 

 

6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE 

Bilaga: 1 

 

 Protokoll 2023-08-23 är justerat och kan läggas till handlingarna.  

 

 Styrelsen beslutade  

 Att        lägga protokoll 2023-08-23 till handlingarna.  



  2023-09-05 
 Sida 2 av 5. 

 

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  

Ordförande meddelar:  

• Gått på flertalet mötet så som pool-möten och utbildningsutskottsmöte.  

• Första mötet med studierådet.  

• Presenterat JF på välkomstmötet för internationella studenter.  

• Haft lunchmöte med en av våra samarbetspartners. 

• Har deltagit på höstens reccegasque på Stockholms nation och höll ett 

välkomsttal för reccarna.  

 

Vice ordförande meddelar:  

• Har hållit på med det nya kontoret. 

• Möten med Paul. 

• Kontakt ang. Munken. 

• Fixat flytten. 

• Reccekommitteen.  

 

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelar: 

• Möten så som fakultetsnämnd, AMK, ALV och utbildningsutskottet.  

• Uppsala Universitets välkomstföreläsning.  

• Studieråd. 

• Deltagit på LM-studenternas introduktionsföreläsning. 

• Prepp för styrelsemöten och fakultetsmöten.  

• Lunch med Iustus.  

 

Kommunikationsansvarig meddelar:  

• Marknadsföring. 

• Sponsrade inlägg. 

• Culpa är publicerat. 

• Arbetet med podden är igång. 

• Mycket bilder från reccegasquen.  

 

Arbetsmarknadsansvarig meddelar: 

• Haft möte med mitt utskott.  

• Löst problematik med samarbetspartners.  

• Planerat Kick-off.  

 

Ordförande för sociala utskottet meddelar: 

• Recceveckan är avslutad och den gick bra.  

• Några problem med gasquen men det löste sig.  

• En lyckad reccevecka. 

• Nu pågår planering inför balen.  

 

Klubbmästare meddelar: 

• Har bestämt hur KV ska fungera. Endast icke-ämbetsmän kan söka och 

ämbetsmän utgör i stället en reservgrupp. De som tjänade ihop till 

ämbetsmannastatus förra terminen tar med sig det till den här terminen. 

Detta som en presumtion om att de kommer att sköta sig även den här 
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terminen. 20 platser reserverade åt de som uppnått ämbetsmannastatus förra 

terminen.   

• Möte i nya mötesrummet.  

• Har tagit in nya KV:s. Platserna är fyllda. Slog inte rekordet på 130 st, men 

65 stycken sökte. En förklaring kan vara att jag varit noggrann med reglerna 

och att det kan ha avskräckt. T3 är överrepresenterat. 8-9 T1:or.  

• Har vunnit årets domare. 

• Börjat ta emot bokningar på mail. Bokningssystemet öppnar i veckan (kl. 

12:00 den 6/9).  

 

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 

 Styrelsen beslutade:  

 Att byta lokal från källaren till ovanvåningen på Ihre, förutsatt att inga dubbla 

 hyror förekommer.  

 Beslutet fattades 2023- 08- 30.  

 Att lysa följande ämbete: Två (2) ledamöter av studieförbättrandegruppen för 

 perioden HT23-VT24.  

 Beslutet fattades 2023- 08- 27.  

 

 Styrelsen beslutade 

 Att     lägga dessa beslut till handlingarna. 

 

9 § BEVAKNINGSLISTAN 

 Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades.  

 

10 § EKONOMISK ÖVERSIKT  

 Vice ordförande William meddelade: 

• Attestering av utlägg.      

• Gällande kontoret står Arvid bakom beslutet och de ekonomiska påföljderna 

som kommer med beslutet.  

• Möte med ordförande. 

 

11 § TACKFEST  

 FÖREDRAGANDE: LEO LANDSTRÖM 

• Möte med JOM 

• Reglerna gällande alkohol som gäller på Jontes ska följas.  

• Instagramkontona. Kontona ska ev. stängas som en lösning. 

• Kommunikation till reccelag: rimlig nivå!  

• Som ett mjukt värde → ska inte kommuniceras som ett tillfälle att supa ner 

faddrarna utan vara en tackfest för arbetet faddrarna lagt ned. 

• Tackfest ska vara en rolig grej!  

• Kan inte styra över mängden alkohol de druckit innan de kommit till Jontes. 

Därför viktigt att ha rutinerade KV:s i baren för att t.ex. veta när det är läge 

att barstoppa. Förberedelsenivån är viktig på tackfesterna. 

• Stå i dörren när reccarna + faddrarna kommer.  

• Ev. stänga baren tidigare om det behövs.  

• Jontes blir påtryckningsfaktorn.  
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• Låt kommittén skicka ut ett rimligt brev om vad som gäller och hur sociala 

medier ska ha hanteras.  

• Förslag: inte ge kontot till reccarna eller rensa bland följarna så att det blir 

slutet för reccarna.  

• Till exempel en stängd gruppchatt. Inte i JF:s ”passiva” regi.  

• Hur ska det förmedlas? Via faddrarna och reccekommittén.  

• Vi i styrelsen tycker att reccarna inte ska ha instagramkontot och att 

kommittén ska förmedla det utåt. William/Max kommunicerar med 

kommittén.  

 

12 § ÄMBETSMANNAUTBILDNING  

• Den klassiska JF: utbildningen med tre stationer.  

• Max och Leo.  

• Matilda, William och Arsalan.  

• Ellinore och Jasmine + JOM.  

• Delar upp ämbetsmännen i tre grupper.  

• Ämbetssittningen är obligatorisk, men inte för klubb- och caféverkare. 

• Till exempel något enklare att äta. Korv och bröd.  

• Leo kollar om någon kan tänka sig att stå i köket (event).  

 

13 § ÄMBETSMANNAKICKOFF  

• TEMA: Ev. Match your cup.  

• Bokat från kl. 17.  

• Vi fixar bord (snacka med eventgruppen). 

• Kontakta eventgruppen → fixa en buffé från Ica Maxi Stenhagen. 

• Anmälan via nya systemet Orbi.  

• Finns två högtalare som man kan använda med mick.  

• Sångbok 

• Kostnad: 100 kr. Ev. betala i appen. 

• Enbart sittning och inte dansgolv.  

 

14 § INFORMATION OM NYA KONTORET 

• Nytt kontor! Så nöjda.  

• Grannar som vi måste visa hänsyn. Vi har inte längre ett helt källarplan för 

oss själva. 

• Kul så länge vi sköter det bra!  

• Mötesrummet får gärna användas. T.ex. bokning via WhiteBoard. Kommer 

så småningom att kunna gå ut med info till ämbetsman.  

• Skogräns (fixa ett skoställ). 

• Hålla en bra standard på kontoret!  

• Efterfest på det nya kontoret undanbedes.  

• Schysst förhållningssätt.  

• Postrummet (ställe att lämna till exempel kurslitteratur).  

• Nya nycklar på gång.  
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15 § ÖVRIGA PUNKTER  

• Diskussion kring gränsdragning på ”+ 1” gällande förköp. Seniorskollegiet 

→ då gäller inte ”+ 1.” Lex Lagato har inte ”+ 1”. Gaquegruppen får ta med 

”+ 1.” 50 % av biljetterna går till ämbetsmän. 

• Priset kommer att hamna under 700 kr.  

• Pris för släpp = ca. 100 kr.  

 

16 § ORDET FRITT  

• Revidera ämbetsmannabeskrivningarna.  

• Det ska kommuniceras från reccekommitteen om något pluggrelaterade 

hamnar i andrahand. Framförhållning. Faddrarna ska inte behöva missa 

studier utan att kunna planera för ev. frånvaro.  

 

17 § MÖTETS AVSLUTANDE   

Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 18:59.  

 

 

 

 


